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   INFORMATIEVE RAAD 8 FEBRUARI 2024  

                                      Notulen van de vergadering 
 
Voorzitter: de heer P.A. Prins 
Griffier: de heer W. van Zanen 
 
Tevens aanwezig: de heer E. Bouwhuis (GL), T.A.C. de Bruijn (GL), mevrouw N. van 
Engelen (GL), mevrouw H. van ’t Riet (GL), mevrouw Y. Yildiz-Kaya (GL), de heer W. 
Advokaat (OD), de heer J. de Jong (OD), de heer H.J. Berkhout (D66), de heer R. Poelwijk 
(D66), de heer J.A. Jägers (VVD), de heer E.H. Timmer (VVD), de heer W.K. van Es (PvdA), 
de heer F.W. Geerts (PvdA), S. Kuilman (PvdA), de heer E.S. den Heijer (OPD) en de heer 
M. Sannes (OnPD)   
 
Vanuit het college aanwezig: wethouder M.A. van den Berg  
 
________________________________________________________ 
 

1. Opening  
Mededelingen door de voorzitter 
Vaststellen agenda 

 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 
Portefeuillehouder Boog is helaas onverwacht afwezig vanwege ziekte en hij zal worden 
vervangen door wethouder Van den Berg.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Mededelingen portefeuillehouder 
 
Er zijn geen mededelingen. 
 
3. Ontwerpregeling Gemeenschappelijke regeling veiligheidsregio 
 
GroenLinks merkt op dat een aantal gemeenten niet zijn meegegaan met het voorstel van de 
gemeente Amsterdam om een regionale adviescommissie mogelijk te maken. Is het zo 
omdat die gemeenten hiermee niet hebben ingestemd zo’n regionale adviescommissie op dit 
moment niet mogelijk is? 
 
Ons Diemen is benieuwd naar het antwoord van het college op de vraag van GroenLinks. 
 
Wethouder Van den Berg meldt dat de gemeenschappelijke regeling zelf die mogelijkheid 
nog steeds biedt. Dus in principe kan elke partij in de GR zo’n voorstel indienen maar dan 
moet het uiteraard wel worden aangenomen. Op dit moment hebben raden gezegd dat ze 
geen heil zien in zo’n voorstel behalve de gemeenteraden van Diemen, Ouder-Amstel en 
Amsterdam. 
 
GroenLinks vraagt of één gemeenteraad zo’n voorstel zou kunnen tegenhouden. 
 
Wethouder Van den Berg legt uit dat het zo is geregeld in de gemeenschappelijke regeling 
dat met zo’n voorstel unaniem moet worden ingestemd. 
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Ons Diemen begrijpt dat wettelijk is geregeld dat er na 4 jaar een evaluatie komt maar 
natuurlijk zou ook tussentijds kunnen worden geëvalueerd om te kijken of zo’n adviesraad 
toch nog is te bewerkstelligen. 
 
Wethouder Van den Berg geeft aan dat artikel 17 van de gemeenschappelijke regeling 
hierover gaat. 
 
Conclusie: 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar de raad gaat. 
 
4. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.11 uur. 
 


